
 

SAMNANGER KOMMUNE  
 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

Utval: Kommunestyret 
Møtedato 05.03.2020 
Møtetid: Kl. 08:30 - 16:30 
Møtestad: Biblioteket på Bjørkheim 
 
 
Av 21 medlemmer møtte 21, inkludert varamedlemmer. 
 

Medlemmer møtte: Parti: 

Gunn Østvik Petersen Ap 

Jon Magne Bogevik Ap 

Shirin Kvernes Khadoor Ap 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus Bl 

Knut Harald Frøland Bl 

Knut Loneland Høibraaten Bl 

Lena Tveit Bl 

Ove Totland Bl 

Solveig Vassenden Bl 

Øyvind Steinsland Bl 

Linda Haug Kollbotn Frp 

Odd Arne Haga Frp 

Arild Røen H 

Gunn Totland Moss KrF 

Oskar Røen MDG 

Øyvind Strømmen MDG 

Monica Tjønna Sp 

Øyvind Røen Sp 

 

Desse medlemene møtte ikkje: Parti: I staden møtte: Parti: 

Brigt Olav Gåsdal Ap Harald Boge Ap 

Martin Haugen Bl Dag Nydal Bl 

Karl Bård Kollbotn Frp Håvard Tvedterås Frp 

 
 
Møtenotat: 
 
Sak 015 vart handsama som første ordinære sak i møtet og sak 013 som andre ordinære sak. Begge 
desse sakene vart handsama før sak 005 - 012 og 014.  
 
Solveig Vassenden (Bl) fekk permisjon frå kl. 10:45, og var ikkje med på siste del av KS 
Folkevaldprogram, sak 004, 015 og 013. Oskar Kienitz (Bl) gjekk inn som varamedlem for Solveig 
Vassenden frå kl. 10:45 og var med på avslutninga av folkevaldopplæringa og handsaminga av sak 
004, 015, 013 og interpellasjon frå Bygdalista. Solveig Vassenden kom tilbake til møtet kl. 14:20, før 
handsaminga av sak 005, og var med på handsaminga av sak 005 - 012 og 014.  
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Monica Tjønna (Sp) møtte kl. 12:00, og deltok ikkje under opninga av møtet og under KS 
Folkevaldprogram.   
 
Andre som var til stades på møtet:  

· Oskar Kienitz - Bl (under avslutning av folkevaldopplæring, sak 004, 015, 013 og interpellasjon 
frå Bygdalista) 

· Charlotte Hageberg, rådmann 
· Jan Erik Boge, leiande rådgjevar 
· Eirik Haga, KS (under KS Folkevaldprogram) 
· Line Johansen, Deloitte (under sak 013/20) 

 
 
Dokument som vart delt ut i møtet:  
Saksframlegg/saksutgreiing i tilleggssaka "Godkjenning av sluttavtale" (sak 015/20) 
 
 
Vedlegg til møteprotokollen: 

· Svar på interpellasjon frå Bygdalista 
· Svar på grunngjeve spørsmål frå KrF 

 
 
 

Møteleiar: Knut Harald Frøland 

Møtesekretær:  Jan Erik Boge 
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Underskrift frå utvalsleiar og møtesekretær:  

 
 
 
Tysse, 09.03.2020 
 
 
 
 

Knut Harald Frøland  Jan Erik Boge 
ordførar  leiande rådgjevar 
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Desse sakene vart handsama: 
 

Sakliste 
 

 

Sak nr. Arkivsak Sakstittel Merknad 

004/2020 20/217 Faste saker  

005/2020 20/140 Gratis skulemat på ungdomskulen  

006/2020 18/1787 Revisjon av delegeringsregelement for Samnanger 
kommune 

 

007/2020 18/1709 Søknad til Husbanken om tilskot til startlån 2020  

008/2020 19/427 Tilleggsløyving til ny stilling på økonomikontoret  

009/2020 20/52 Tilleggsløyving til leikeapparat på uteområdet til 
barneskulen 

 

010/2020 19/251 Revisjon av personalvedtektene  

011/2020 20/109 Kommunedelplan KDP - Akvakultur i Samnanger 2020-
24 

 

012/2020 18/1011 Kommunal planstrategi 2020-2023 - Handsaming før 
offentleg ettersyn 

 

013/2020 19/218 Forvaltningsrevisjon av tilpassa opplæring og 
spesialundervisning - revisjonsrapport 

 

014/2020 19/171 Oppfølging av KS-vedtak 85/19 - First responder  

4 20/25 Interpellasjon frå Bygdalista - KS 05.03.2020  

015/2020 20/234 Godkjenning av sluttavtale  
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SAKNR. 004/2020: Faste saker 

 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
Det var ingen merknader til møteinkallinga.  
 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) orienterte om at rådmannen hadde bedt om å få opp ei ekstrasak i 
møtet, med tittelen "Godkjenning av sluttavtale". Ordføraren foreslo at denne saka vart teken inn på 
saklista, og at den vart handsama etter KS Folkevaldprogram. Kommunestyret slutta seg til dette. Det 
var ingen andre merknader til saklista.  
 
KS Folkevaldopplæring 
Etter opninga av møtet var det KS Folkevaldprogram (folkevaldopplæring) v/Erik Haga kl. 08.45 - 
11.30 . Dette var andre dag av KS Folkevaldprogram for kommunestyret i 2020.  
 
 
Orienteringssaker:  
 
Gode historiar 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) orienterte om introduksjonsprogrammet for flyktningar, som har 
har vore svært vellukka i Samnanger.  
 
Status for arbeidet med rapport frå barneverngransking 
Rådmann Charlotte Hageberg orienterte om status for arbeidet med rapporten. Ho har fått 
informasjon frå Barneadvokatene om at rapporten vil vera klar før påske.  
 
 
Grunngjevne spørsmål: 
 
Grunngjeve spørsmål frå Kristeleg Folkeparti om visning av innslag i NRK Supernytt 
Gunn Totland Moss (KrF) las opp spørsmålet. Rådmann Charlotte Hageberg las opp svaret frå 
fungerande rektor ved barneskulen. Svaret ligg som vedlegg til møteprotokollen. 
 
 
Utvalet sitt kvarter: 
 
Koronavirus 
Monica Tjønna (Sp) spurde om kommunen sin beredskap knytt til koronaviruset. Ho foreslo òg at det 
vert utplassert spritdispensarar på offentlege plassar i kommunen.  
 
Rådmann Charlotte Hageberg orienterte om korleis kommunen arbeider med denne saka, kva tiltak 
som er sette i verk og kva ulike scenario det vert planlagt for.  
 
Oppseiingstid på omsorgsbustader 
Monica Tjønna (Sp) tok opp at kommunen si ordning med tre månaders oppseiingstid på 
omsorgsbustader fører til at eldre gjerne må betala dobbel husleige i samband med overgang frå 
omsorgsbustad til sjukeheimsplass. Dette temaet vart seinare i møtet handsama som eiga sak 
(interpellasjon frå Bygdalista).   
 
Sjukefråvær 
Arild Røen (H) viste til at sjukefråværet i kommunen var høgare i 2019 enn i 2018, og spurde om kva 
som kan vera årsaker til dette. Rådmann Charlotte Hageberg orienterte nærmare om sjukefråværet i 
2019, mellom anna om moglege årsaker til at det samla sjukefråværet gjekk opp i 2019.  
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Referatsaker i kommunestyret 
Arild Røen (H) viste til at det var mange informasjonssaker i innkallinga til formannskapet sitt siste 
møte, og at det berre var to informasjonssaker i innkallinga til kommunestyret 05.03.2020. Han peika 
på at det kan vera nyttig at kommunestyret òg får den same informasjonen som formannskapet. 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) orienterte om at dette kan ordnast.  
 
Oppfølging av grunngjeve spørsmål frå Kristeleg Folkeparti 
Odd Arne Haga (Frp) hadde ein kommentar knytt til det grunngjevne spørsmålet frå Kristeleg 
Folkeparti.  
 
Behov for avklaring om kommunestyret sitt ansvar for å organisera arbeidet 
Odd Arne Haga (Frp) viste til folkevaldopplæringa tidlegare på dagen, og spurde om kva som ligg i 
kommunestyret sitt ansvar for å organisera arbeidet. Administrasjonen vil koma tilbake til dette 
spørsmålet.  
  
 
KS- 004/2020 Vedtak: 
Møteinnkallinga og saklista vert godkjent, med følgjande endring:  

• Det vert teke ei ekstrasak inn på saklista. Dette gjeld følgjande sak: «Godkjenning av 
sluttavtale».   

Delegerte vedtak/referatsaker vert tekne til orientering. 

 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

· Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 

· Delegerte vedtak/referatsaker vert tekne til orientering. 

 
 
 

SAKNR. 005/2020: Gratis skulemat på ungdomskulen 

 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 005/2020 Vedtak: 
Det vert med verknad frå mars 2020 starta opp ordning med gratis skulemat (lunsj) to dagar i veka 
for elevane ved Samnanger ungdomsskule. Ordninga skal evaluerast innan utgangen av inneverande 
skuleår (2019/2020). Det vert løyvd inntil 80 000 kroner til ordninga i 2020, finansiert av 
disposisjonsfondet. Frå og med 2021 må midlar til ordninga leggjast inn i ungdomsskulen sitt 
budsjett, med inntil 100 000 kroner.  
 
20.02.2020 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 003/2020 Vedtak: 
Det vert med verknad frå mars 2020 starta opp ordning med gratis skulemat (lunsj) to dagar i veka 
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for elevane ved Samnanger ungdomsskule. Ordninga skal evaluerast innan utgangen av inneverande 
skuleår (2019/2020). Det vert løyvd inntil 80 000 kroner til ordninga i 2020, finansiert av 
disposisjonsfondet. Frå og med 2021 må midlar til ordninga leggjast inn i ungdomsskulen sitt 
budsjett, med inntil 100 000 kroner.  
 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Det vert med verknad frå mars 2020 starta opp ordning med gratis skulemat (lunsj) to dagar i veka 
for elevane ved Samnanger ungdomsskule. Ordninga skal evaluerast innan utgangen av inneverande 
skuleår (2019/2020). Det vert løyvd inntil 80 000 kroner til ordninga i 2020, finansiert av 
disposisjonsfondet. Frå og med 2021 må midlar til ordninga leggjast inn i ungdomsskulen sitt 
budsjett, med inntil 100 000 kroner.  
 
 
 
 

SAKNR. 006/2020: Revisjon av delegeringsregelement for Samnanger 
kommune 

 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 006/2020 Vedtak: 
Rådmannen får ansvar for å utarbeida framlegg til revidert delegeringsreglement for Samnanger 
kommune, jf. reglar i § 5-14 i kommunelova. Formannskapet vert styringsgruppe for arbeidet. 
Framlegget skal leggjast fram til politisk handsaming i formannskapet og kommunestyret innan 
31.12.2020.  
 
20.02.2020 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 006/2020 Vedtak: 
Rådmannen får ansvar for å utarbeida framlegg til revidert delegeringsreglement for Samnanger 
kommune, jf. reglar i § 5-14 i kommunelova. Formannskapet vert styringsgruppe for arbeidet. 
Framlegget skal leggjast fram til politisk handsaming i formannskapet og kommunestyret innan 
31.12.2020.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Rådmannen får ansvar for å utarbeida framlegg til revidert delegeringsreglement for Samnanger 
kommune, jf. reglar i § 5-14 i kommunelova. Formannskapet vert styringsgruppe for arbeidet. 
Framlegget skal leggjast fram til politisk handsaming i formannskapet og kommunestyret innan 
31.12.2020.  
 
 
 
 

SAKNR. 007/2020: Søknad til Husbanken om tilskot til startlån 2020 

 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
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KS- 007/2020 Vedtak: 
Samnanger kommune tek opp eit lån i Husbanken på kr 2 000 000 for å gje økonomisk hjelp til 
bustad. Lånet vert tatt opp på 30 år kor 5 år er avdragsfrie. 
 
 
 
20.02.2020 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 005/2020 Vedtak: 
Samnanger kommune tek opp eit lån i Husbanken på kr 2 000 000 for å gje økonomisk hjelp til 
bustad. Lånet vert tatt opp på 30 år kor 5 år er avdragsfrie. 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Samnanger kommune tek opp eit lån i Husbanken på kr 2 000 000 for å gje økonomisk hjelp til 
bustad. Lånet vert tatt opp på 30 år kor 5 år er avdragsfrie. 
 
 
 

SAKNR. 008/2020: Tilleggsløyving til ny stilling på økonomikontoret 

 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 008/2020 Vedtak: 
Det vert med verknad frå 01.08.2020 oppretta ei ny fast 100 % stilling som rådgjevar eller eventuelt 
førstekonsulent i rådmannen sin stab, for tida med arbeidsstad ved økonomikontoret. Det vert gjeve 
tilleggsløyving på inntil 400 000 kroner frå disposisjonsfondet til finansiering av lønnsutgiftene til 
stillinga i 2020. Frå og med 2021 må lønnsmidlar til stillinga leggjast inn i det ordinære budsjettet.  
 
Rådmannen har fullmakt til å ta endeleg avgjerd om stillingstittel og bestemma kva arbeidsoppgåver 
som skal liggja til stillinga. 
 
 
20.02.2020 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 008/2020 Vedtak: 
Det vert med verknad frå 01.08.2020 oppretta ei ny fast 100 % stilling som rådgjevar eller eventuelt 
førstekonsulent i rådmannen sin stab, for tida med arbeidsstad ved økonomikontoret. Det vert gjeve 
tilleggsløyving på inntil 400 000 kroner frå disposisjonsfondet til finansiering av lønnsutgiftene til 
stillinga i 2020. Frå og med 2021 må lønnsmidlar til stillinga leggjast inn i det ordinære budsjettet.  
 
Rådmannen har fullmakt til å ta endeleg avgjerd om stillingstittel og bestemma kva arbeidsoppgåver 
som skal liggja til stillinga 
 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Det vert med verknad frå 01.08.2020 oppretta ei ny fast 100 % stilling som rådgjevar eller eventuelt 
førstekonsulent i rådmannen sin stab, for tida med arbeidsstad ved økonomikontoret. Det vert gjeve 
tilleggsløyving på inntil 400 000 kroner frå disposisjonsfondet til finansiering av lønnsutgiftene til 
stillinga i 2020. Frå og med 2021 må lønnsmidlar til stillinga leggjast inn i det ordinære budsjettet.  
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Rådmannen har fullmakt til å ta endeleg avgjerd om stillingstittel og bestemma kva arbeidsoppgåver 
som skal liggja til stillinga. 
 
 
 
 

SAKNR. 009/2020: Tilleggsløyving til leikeapparat på uteområdet til 
barneskulen  
 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Håvard Tvedterås (Frp) sette fram følgjande framlegg, på vegner av Frp:  
 
"Kommunestyret løyver 200 000 til nytt leikeområde på Samnanger Barneskule. Beløpet tas ifbm med 
lån/ investeringsbudsjett for 2020." 
 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) bad om gruppemøte.  
 
Etter gruppemøtet orienterte Håvard Tvederås om at Frp trekte det første framlegget sitt. I staden 
sette han fram følgjande fellesframlegg frå Frp, Bl, Sp og KrF:  
 
"Det blir løyvd 75 000 kr, med finansiering frå disposisjonsfondet. Og at administrasjonen utarbeider 
ein plan for uteområdet og tiltak. Det blir lagt fram til formannskapet 28/5 med en 
finansieringsplan."  
 
I røystinga vart rådmannen sitt framlegg sett opp mot fellesframlegget frå Frp, Bl, Sp og KrF. 
Fellesframlegget vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 009/2020 Vedtak: 
Det blir løyvd 75 000 kr, med finansiering frå disposisjonsfondet. Og at administrasjonen utarbeider 
ein plan for uteområdet og tiltak. Det blir lagt fram til formannskapet 28/5 med en finansieringsplan.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Kommunestyret løyver 75 000 kroner til nye leikeapparat i uteområdet ved Samnanger barneskule. 
Løyvinga vert finansiert med midlar frå disposisjonsfondet.  
 
Rådmannen får fullmakt til å avgjera korleis midlane skal brukast, i samråd med barneskulen, organa 
ved barneskulen (elevrådet, SMU og FAU) og eining for samfunnsutvikling.   
 
 
 

SAKNR. 010/2020: Revisjon av personalvedtektene 

 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Administrasjonsutvalet si tilråding vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 010/2020 Vedtak: 
Samnanger kommune sine noverande personalvedtekter vert sette ut av kraft frå og med 
05.03.2020, med unnatak av kapittel 3 (Generelle personalvedtekter).  
 
Kommunestyret vedtek framlegga til følgjande retningslinjer, prinsipp og reglement, som vert gjort 
gjeldande frå og med 05.03.2020: 



Side 10 av 20 

 

· Personalpolitiske retningslinjer 
· Etiske prinsipp for tilsette 
· Permisjonsreglement 
· Arbeidstids-/fleksitidsreglement 
· Reglement for påskjønning av tilsette 
· Telefonreglement 

Det vert gjort følgjande endringar i forhold til rådmannen sitt framlegg: 
· Punkt 3 b i framlegget til etiske prinsipp for tilsette vert fjerna. Det vil seie at følgjande 

setning vert fjerna: "I tenestesamanheng setja lojalitet til arbeidsgjevar føre lojalitet til 
andre."  

· I punkt 4.1 i framlegget til reglement for påskjønning av tilsette vert verdien av gåve til 
tilsette ved markering av 40 års teneste auka frå 25 gongar påskjønningsfaktor (4 125 
kroner) til 36 gongar påskjønningsfaktor (5 940 kroner).  

· I telefonreglementet skal omgrepet "IKT-koordinator" ikkje brukast. Administrasjonen får i 
oppgåve å justera teksten i forhold til dette.  

 
 
Med verknad frå 06.03.2020 vert vedtaksmynde for permisjonsreglementet, arbeidstids-/ 
fleksitidsreglementet og reglementet for påskjønning av tilsette delegert frå kommunestyret til 
administrasjonsutvalet. Denne delegeringa omfattar ikkje fullmakt til å gjera endringar i arbeidstida 
pr. veke for tilsette i kommunen. Det vert frå same dato gjort følgjande endringar i kommunen sitt 
delegeringsreglement: 

· Punkt 8.1, andre avsnitt vert endra til: «Administrasjonsutvalet gir innstilling til 
kommunestyret om personalpolitiske retningslinjer, etiske prinsipp for tilsette og del I 
(overordna del) av lønspolitisk plan for Samnanger kommune.» 

· Punkt 8.2 bokstav c vert endra til: «Vedtaksmynde for permisjonsreglement, arbeidstids-/ 
fleksitidsreglement og reglement for påskjønning til tilsette. Denne delegeringa omfattar 
ikkje fullmakt til å gjera endringar i arbeidstida pr. veke for tilsette i kommunen.» 

· Punkt 8.2 bokstav e vert endra til: «Gjera vedtak om nødvendige tolkingar/presiseringar i 
dei personalpolitiske retningslinjene og etiske prinsippa for tilsette dersom det er behov for 
dette.» 

 
Med verknad frå 06.03.2020 vert vedtaksmynde for telefonreglementet for tilsette delegert frå 
kommunestyret til rådmannen. Det vert frå same dato (06.03.2020) gjort følgjande endring i 
delegeringsreglementet: 

· Punkt 19.2.4 bokstav h vert endra til: «Fullmakt til å vedta telefonreglement for tilsette og 
gjera vedtak om telefonordning for tilsette».  

 
Kommunestyret gir rådmannen fullmakt til å inngå avtale med dei tillitsvalde om arbeidsreglement, 
basert på forslaget til arbeidsreglement som er utarbeidd. Fram til det er inngått slik avtale gjeld 
kapittel 3 i dei noverande personalvedtektene.  
 
Rådmannen har vedtaksmynde for tilsettingsreglement, jf. vedtak i kommunestyret 05.12.2019 i sak 
077/2019. 
 
 
 
13.02.2020 Administrasjonsutvalet: 
Handsaming i møtet: 
Jan Erik Boge gjekk orienterte innleiingsvis om saksgangen til no. Etter dette gjekk han gjennom nokre  
punkt i rådmannen sitt framlegg til reglement m.m. på personalområdet. Administrasjonsutvalet vedtok  
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å tilrå følgjande endringar i forhold til rådmannen sitt framlegg:   
 
Etiske prinsipp for tilsette i Samnanger kommune, punkt 3  
Administrasjonsutvalet vedtok samrøystes følgjande fellesframlegg til endring i punkt 3:  

· Punkt 3 b i framlegget vert fjerna. Det vil seie at følgjande setning vert fjerna: "I 
tenestesamanheng  
setja lojalitet til arbeidsgjevar føre lojalitet til andre."  

 
Reglement for påskjønning av tilsette i Samnanger kommune, punkt 4.1 
Administrasjonsutvalet vedtok samrøystes følgjande framlegg frå Linda Haug Kollbotn (Frp) til endring i  
punkt 4.1.  

· Ved markering av 40 års teneste i kommunen vert verdien på gåve til den tilsette auka frå 25 
gongar påskjønningsfaktor (4 125 kroner) til 36 gongar påskjønningsfaktor (5 940 kroner). 

 
Reglement for påskjønning av tilsette i Samnanger kommune, punkt 6 
På bakgrunn av forslag frå Heidi Gjerde (Fagforbundet) vart det diskutert om kommunen skal ha ordning  
med blomehelsing og/ellar fri med lønn ved 30- og 40-årsdagar (i tillegg til ved 50-, 60- og 70-årsdagar). 
Administrasjonsutvalet tok ikkje stilling til dette. I staden vart det samrøystes vedteke å senda saka 
vidare  
til kommunestyret utan tilråding på dette punktet. Det vert derfor opp til kommunestyret å avgjera om  
kommunen skal innføra ordning med blomehelsing og/eller fri med lønn ved 30- og 40-årsdagar.  
 
Telefonreglement for tilsette i Samnanger kommune, diverse punkt der formuleringa "IKT-koordinator"  
er brukt 
Det var semje i administrasjonsutvalet om at formuleringa/stillingstittelen "IKT-koordinator" ikkje skal  
brukast i reglementet, og at administrasjonen får i oppgåve å justera teksten i forhold til dette.  
 
Permisjonsreglar for tillitsvalde 
Oddrum Lemme Sandvin (Fagforbundet) stilte spørsmål til punkt 9.1 i framlegget til 
permisjonsreglement.  
Der er det foreslått at plasstillitsvalde kan få permisjon med lønn i inntil 10 dagar pr. kalenderår for å  
gjennomføra faglege kurs. Oddrum Lemme Sandvin viste til at det i Hovudavtalen (del B, § 3-5 bokstav c)  
er ein regel om permisjon med lønn i inntil 12 arbeidsdagar pr. år. Administrasjonen fekk i oppgåve å  
sjekka om dette punktet gjeld for plasstillitsvalde i samband med faglege kurs, og i så fall justera punkt  
9.1 i framlegget til permisjonsreglement.   
 
Andre forhold/punkt som vart diskutert under handsaminga i administrasjonsutvalet 
Det vart stilt spørsmål om kva vilkår som vil gjelda for lærarar som tek vidareutdanning og får økonomisk  
støtte/frikjøp gjennom sentrale ordningar som Utdanningsdirektoratet administrerer. Spørsmålet er om  
desse lærarane vil koma inn under dei nye reglane i permisjonsreglemenet om om bindingstid på inntil to  
år. Administrasjonen fekk i oppgåve å undersøkja om kommunen har høve til å påleggja bindingstid for  
slik utdanning.  
 
Under diskusjonen om framlegget til telefonreglement tok Tove Mette Amundsen 
(Utdanningsforbundet)  
opp at det manglar  varslingssystem på barneskulen. Ho spurde om det er etter forskriftene at tilsette  
brukar/må bruka private mobiltelefonar for varsling i kritiske situasjonar. Administrasjonen kunne ikkje  
svara på dette i møtet.  
______________________________________________________________________________________  
 
 
Det vart til slutt røysta over heile rådmannen sitt framlegg til vedtak, med dei endringane som var  
vedtekne av administrasjonsutvalet. Med desse endringane vart rådmannen sitt framlegg samrøystes  
vedteke.  
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ADM- 002/2020 Vedtak: 
Samnanger kommune sine noverande personalvedtekter vert sette ut av kraft frå og med 
05.03.2020, med unnatak av kapittel 3 (Generelle personalvedtekter).  
 
Kommunestyret vedtek framlegga til følgjande retningslinjer, prinsipp og reglement, som vert gjort 
gjeldande frå og med 05.03.2020: 

· Personalpolitiske retningslinjer 
· Etiske prinsipp for tilsette 
· Permisjonsreglement 
· Arbeidstids-/fleksitidsreglement 
· Reglement for påskjønning av tilsette 
· Telefonreglement 

Det vert gjort følgjande endringar i forhold til rådmannen sitt framlegg: 
· Punkt 3 b i framlegget til etiske prinsipp for tilsette vert fjerna. Det vil seie at følgjande 

setning vert fjerna: "I tenestesamanheng setja lojalitet til arbeidsgjevar føre lojalitet til 
andre."  

· I punkt 4.1 i framlegget til reglement for påskjønning av tilsette vert verdien av gåve til 
tilsette ved markering av 40 års teneste auka frå 25 gongar påskjønningsfaktor (4 125 kroner) 
til 36 gongar påskjønningsfaktor (5 940 kroner).  

· I telefonreglementet skal omgrepet "IKT-koordinator" ikkje brukast. Administrasjonen får i 
oppgåve å justera teksten i forhold til dette.  

 
 
Med verknad frå 06.03.2020 vert vedtaksmynde for permisjonsreglementet, arbeidstids-/ 
fleksitidsreglementet og reglementet for påskjønning av tilsette delegert frå kommunestyret til 
administrasjonsutvalet. Denne delegeringa omfattar ikkje fullmakt til å gjera endringar i arbeidstida 
pr. veke for tilsette i kommunen. Det vert frå same dato gjort følgjande endringar i kommunen sitt 
delegeringsreglement: 

· Punkt 8.1, andre avsnitt vert endra til: «Administrasjonsutvalet gir innstilling til 
kommunestyret om personalpolitiske retningslinjer, etiske prinsipp for tilsette og del I 
(overordna del) av lønspolitisk plan for Samnanger kommune.» 

· Punkt 8.2 bokstav c vert endra til: «Vedtaksmynde for permisjonsreglement, arbeidstids-/ 
fleksitidsreglement og reglement for påskjønning til tilsette. Denne delegeringa omfattar 
ikkje fullmakt til å gjera endringar i arbeidstida pr. veke for tilsette i kommunen.» 

· Punkt 8.2 bokstav e vert endra til: «Gjera vedtak om nødvendige tolkingar/presiseringar i 
dei personalpolitiske retningslinjene og etiske prinsippa for tilsette dersom det er behov for 
dette.» 

 
Med verknad frå 06.03.2020 vert vedtaksmynde for telefonreglementet for tilsette delegert frå 
kommunestyret til rådmannen. Det vert frå same dato (06.03.2020) gjort følgjande endring i 
delegeringsreglementet: 

· Punkt 19.2.4 bokstav h vert endra til: «Fullmakt til å vedta telefonreglement for tilsette og 
gjera vedtak om telefonordning for tilsette».  

Kommunestyret gir rådmannen fullmakt til å inngå avtale med dei tillitsvalde om arbeidsreglement, 
basert på forslaget til arbeidsreglement som er utarbeidd. Fram til det er inngått slik avtale gjeld 
kapittel 3 i dei noverande personalvedtektene.  
 
Rådmannen har vedtaksmynde for tilsettingsreglement, jf. vedtak i kommunestyret 05.12.2019 i sak 
077/2019. 
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Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Samnanger kommune sine noverande personalvedtekter vert sette ut av kraft frå og med 
05.03.2020, med unnatak av kapittel 3 (Generelle personalvedtekter).  
 
Kommunestyret vedtek framlegga til følgjande retningslinjer, prinsipp og reglement, som vert gjort 
gjeldande frå og med 05.03.2020: 

· Personalpolitiske retningslinjer 
· Etiske prinsipp for tilsette 
· Permisjonsreglement 
· Arbeidstids-/fleksitidsreglement 
· Reglement for påskjønning av tilsette 
· Telefonreglement 

 
Med verknad frå 06.03.2020 vert vedtaksmynde for permisjonsreglementet, arbeidstids-/ 
fleksitidsreglementet og reglementet for påskjønning av tilsette delegert frå kommunestyret til 
administrasjonsutvalet. Denne delegeringa omfattar ikkje fullmakt til å gjera endringar i arbeidstida 
pr. veke for tilsette i kommunen. Det vert frå same dato gjort følgjande endringar i kommunen sitt 
delegeringsreglement: 

· Punkt 8.1, andre avsnitt vert endra til: «Administrasjonsutvalet gir innstilling til 
kommunestyret om personalpolitiske retningslinjer, etiske prinsipp for tilsette og del I 
(overordna del) av lønspolitisk plan for Samnanger kommune.» 

· Punkt 8.2 bokstav c vert endra til: «Vedtaksmynde for permisjonsreglement, arbeidstids-/ 
fleksitidsreglement og reglement for påskjønning til tilsette. Denne delegeringa omfattar 
ikkje fullmakt til å gjera endringar i arbeidstida pr. veke for tilsette i kommunen.» 

· Punkt 8.2 bokstav e vert endra til: «Gjera vedtak om nødvendige tolkingar/presiseringar i 
dei personalpolitiske retningslinjene og etiske prinsippa for tilsette dersom det er behov for 
dette.» 

 
Med verknad frå 06.03.2020 vert vedtaksmynde for telefonreglementet for tilsette delegert frå 
kommunestyret til rådmannen. Det vert frå same dato (06.03.2020) gjort følgjande endring i 
delegeringsreglementet: 

· Punkt 19.2.4 bokstav h vert endra til: «Fullmakt til å vedta telefonreglement for tilsette og 
gjera vedtak om telefonordning for tilsette».  

 
Kommunestyret gir rådmannen fullmakt til å inngå avtale med dei tillitsvalde om arbeidsreglement, 
basert på forslaget til arbeidsreglement som er utarbeidd. Fram til det er inngått slik avtale gjeld 
kapittel 3 i dei noverande personalvedtektene.  
 
Rådmannen har vedtaksmynde for tilsettingsreglement, jf. vedtak i kommunestyret 05.12.2019 i sak 
077/2019. 
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SAKNR. 011/2020: Kommunedelplan KDP - Akvakultur i Samnanger 2020-24 

 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart vedteken med 19 mot 2 røyster.  
6 

For formannskapet si tilråding Imot formannskapet si tilråding 

Lena Tveit (Bl) Knut Harald Frøland (Bl) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Dag Nydal (Bl)  

Solveig Vassenden (Bl)  

Ove Totland (Bl)  

Øyvind Steinsland (Bl)  

Knut Loneland Høibraaten (Bl)  

Linda Haug Kollbotn (Frp)  

Odd Arne Haga (Frp)  

Håvard Tvedterås (Frp)  

Shirin Kvernes Khadoor (Ap)  

Gunn Østvik Petersen (Ap)  

Harald Boge (Ap)  

Monica Tjønna (Sp)  

Øyvind Røen (Sp)  

Gunn Totland Moss (Krf)  

Arild Røen (H)  

Øyvind Strømmen (MDG)  

Oskar Røen (MDG)  
 

 
KS- 011/2020 Vedtak: 
Samnanger kommune starter snarast opp anbodsprosessen med kommunedelplan for Akvakultur i 
Samnanger. Planarbeidet vert finansiert med inntil 250.000 frå næringsfondet konto 1400.3251. 
Planarbeidet bør vera ferdig innan 2020. 
 
20.02.2020 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Jon Magne Bogevik (Ap) sette fram følgjande framlegg til endring i forhold til rådmannen sitt 
framlegg:  
"Planarbeidet vert finansisert med inntil 250.000 frå disposisjonsfondet".  
 
Jon Magne Bogevik bad om å få inn ein protokolltilførsel om at formannskapet må få utlevert 
statuttane for næringsfondet.  
 
I røystinga vart rådmannen sitt framlegg sett opp mot Jon Magne Bogevik sitt endringsframlegg. 
Rådmannen sitt framlegg fekk seks røyster. Jon Magne Bogevik sitt framlegg fekk tre røyster. 
  

For rådmannen sitt framlegg For Jon Magne Bogevik sitt framlegg 

Lena Tveit (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Martin Haugen (Bl) Gunn Totland Moss (Krf) 

Shirin Kvernes Khadoor (Ap) Knut Harald Frøland (Bl) 

Øyvind Røen (Sp)  

Odd Arne Haga (Frp)  
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Øyvind Strømmen (MDG)  
 

 
FORM- 004/2020 Vedtak: 
Samnanger kommune starter snarast opp anbodsprosessen med kommunedelplan for Akvakultur i 
Samnanger. Planarbeidet vert finansiert med inntil 250.000 frå næringsfondet konto 1400.3251. 
Planarbeidet bør vera ferdig innan 2020. 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Samnanger kommune starter snarast opp anbodsprosessen med kommunedelplan for Akvakultur i 
Samnanger. Planarbeidet vert finansiert med inntil 250.000 frå næringsfondet konto 1400.3251. 
Planarbeidet bør vera ferdig innan 2020. 
 
 
 
 
 

SAKNR. 012/2020: Kommunal planstrategi 2020-2023 - Handsaming før 
offentleg ettersyn 

 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Monica Tjønna (Sp) sette fram følgjande framlegg til tillegg/endring i forhold til naturutvalet si 
tilråding:  
 
"Kommuneplanens arealdel må inn som prioritert plan med oppstart samtidig som kommuneplanen 
sin samfunnsdel. Samnanger kommune meiner det er viktig at desse to planane jobbast med 
parallelt, spesielt med tanke på vurderinga av 1-10 skule i Samnanger kommune, der plassering av 
skule no er høgaktuelt." 
 
Øyvind Røen (Sp) bad om gruppemøte.  
 
Etter gruppemøtet orienterte Øyvind Røen om at framlegget til Monica Tjønna vart trekt. Han sette i 
staden fram følgjande fellesframlegg frå Sp, Bl og Frp:  
 
"Som tilrådinga med desse tillegga/endringane:  

· Bustadsosial handlingsplan skal vera ein del av samfunnsdelen i kommuneplanen 
· Arbeidet med arealdelen i kommuneplanen skal startast opp parallelt med samfunnsdelen. 

Fokuset skal då vera spesielt på dei områda som vert arbeidde med i samfunnsdelen."  
 
Linda Haug Kollbotn (Frp) sette fram følgjande framlegg til  tillegg/endring i forhold til naturutvalet si 
tilråding:  

· "Det bør takast inn i samfunnsdelen ei målsetting om ein befolkningsvekst på 3 %.  
· Trafikksikringsplanen må inn som eige punkt i planprogrammet." 

 
Det vart først røysta punktvis over framlegga til tillegg/endringar.  
Røysting over det første kulepunktet i framlegget til Linda Haug Kollbotn 
Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 
Røysting over det andre kulepunktet i framlegget til Linda Haug Kollbotn 
Framlegget vart samrøstes vedteke.  
 
Røysting over det første kulepunktet i fellesframlegget frå Sp, Bl og Frp:  
Framlegget vart samrøystes vedteke.  
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Røysting over det andre kulepunktet i fellesframlegget frå Sp, Bl og Frp:  
Framlegget vart vedteke med 15 mot 6 røyster.  
 

For fellesframlegget Imot fellesframlegget 

Knut Harald Frøland (Bl) Øyvind Strømmen (MDG) 

Lena Tveit (Bl) Oskar Røen (MDG) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Dag Nydal (Bl) Shirin Kvernes Khadoor (Ap) 

Solveig Vassenden (Bl) Gunn Østvik Petersen (Ap) 

Ove Totland (Bl) Harald Boge (Ap) 

Øyvind Steinsland (Bl)  

Knut Loneland Høibraaten (Bl)  

Linda Haug Kollbotn (Frp)  

Odd Arne Haga (Frp)  

Håvard Tvedterås (Frp)  

Monica Tjønna (Sp)  

Øyvind Røen (Sp)  

Gunn Totland Moss (Krf)  

Arild Røen (H)  

 
Til slutt vart det gjennomført røysting der naturutvalet si tilråding inkludert vedtekne 
tillegg/endringar vart sett opp mot naturutvalet si tilråding. Naturutvalet si tilråding inkludert 
vedtekne tillegg/endringar vart samrøstes vedteke. 
 
 
KS- 012/2020 Vedtak: 
Med heimel i plan- og bygningslova § 10-1, andre ledd vert framlegg til kommunal planstrategi for 
Samnanger kommune 2020-2023 lagt ut til offentleg ettersyn og sendt på høyring til statlege og 
regionale organ og nabokommunar. 
 
Det vert gjort følgjande endringar i forhold til naturutvalet si tilråding:  

· Det bør takast inn i samfunnsdelen ei målsetting om ein befolkningsvekst på 3 %.  
· Trafikksikringsplanen må inn som eige punkt i planprogrammet. 
· Bustadsosial handlingsplan skal vera ein del av samfunnsdelen i kommuneplanen 
· Arbeidet med arealdelen i kommuneplanen skal startast opp parallelt med 

samfunnsdelen. Fokuset skal då vera spesielt på dei områda som vert arbeidde med i 
samfunnsdelen.  

 
 
18.02.2020 Naturutvalet: 
Handsaming i møtet: 
Planleggar Ragnhild Lønningdal orienterte om arbeidet med planstrategien og kva føringer som ligg i 
PBL.   
Utvalet var svært engasjert og kom med mange forslag til gode tiltak, som kan gå inn i arbeidet med 
samfunnsplanen (KPS).  
Planstrategien kjem til ny handsaming den 21 april i Naturutvalet, etter den har vore sendt ut på 
høyring. 
Utvalet røysta over framlegget frå rådmannen som vart samrøystes vedteke. 
 
NAT- 002/2020 Vedtak: 
Med heimel i plan- og bygningslova § 10-1, andre ledd vert framlegg til kommunal planstrategi for 
Samnanger kommune 2020-2023 lagt ut til offentleg ettersyn og sendt på høyring til statlege og 
regionale organ og nabokommunar. 
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Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Med heimel i plan- og bygningslova § 10-1, andre ledd vert framlegg til kommunal planstrategi for 
Samnanger kommune 2020-2023 lagt ut til offentleg ettersyn og sendt på høyring til statlege og 
regionale organ og nabokommunar. 
 
 
 

SAKNR. 013/2020: Forvaltningsrevisjon av tilpassa opplæring og 
spesialundervisning - revisjonsrapport 

 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) kommenterte at det står feil årstal i punkt 9 i vedtaksframlegget. 
Rett årstal skal vera 2020, ikkje 2019.  
 
Leiar i kontrollutvalet Arild Røen (H) orienterte innleiingsvis kort om saka. Han foreslo òg at det vert 
sett av tid til ein presentasjon av kontrollutvalet i neste møte i kommunestyret.  
 
Line Johansen frå Deloitte orienterte om forvaltningsrevisjonen og rapporten.  
 
Rådmann Charlotte Hageberg orienterte om at administrsjonen allereie er godt i gang med arbeidet 
med tiltaka som Deloitte foreslår i rapporten.  
 
Kontrollutvalet sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 013/2020 Vedtak: 
På bakgrunn av forvaltningsrevisjon av Tilpassa opplæring og spesialundervisning i Samnanger 
kommune ber kommunestyret rådmannen syta for å: 
 

1. Vurdere kva tiltak som bør setjast i verk for å sikra at også elevar med svakare og 
sterkare læreføresetnader enn gjennomsnittet får ei tilpassa opplæring. 

2. Sikre at elevar på 1. til 4. trinn som står i fare for å bli hengande etter i lesing, skriving 
eller rekning, raskt får eigna intensiv opplæring slik at forventa progresjon blir nådd. 

3. Sikre at prosessar knytt til utprøving av tiltak innanfor den ordinære 
undervisningssituasjonen i minst mogleg grad er personavhengige, til dømes gjennom 
rettleiande og kompetansehevande tiltak retta mot undervisningspersonalet. 

4. Sikre at skulane i kommunen har ein innarbeidd framgangsmåte for korleis lærarane 
som ein del av undervegsvurderinga systematisk og løpande skal vurdere om elevane 
har tilfredstillande utbytte av opplæringa, samt vurderer å tydeleggjere dette kravet 
gjennom felles rutinar. 

5. Gjennomgå og justerer rutinar og malar som skal nyttast i sakshandsaminga og i 
samband med gjennomføring og evaluering av spesialundervisning, slik at desse er i 
samsvar med regelverket og bidrar til å sikre at krav i regelverket blir etterlevd (jf. 
revisjonen sine vurderingar i 5.3.2). 

6. Sikre at sakshandsaminga i samband med vurdering av behov for spesialundervisning 
er i samsvar med krav i opplæringslova og forvaltningslova (jf. revisjonen sine 
vurderingar i kapittel 5.4.2). 

7. Sikre at alle elevar får gjennomført den spesialundervisninga dei har vedtak om, og at 
IOPar alltid byggjer på eit gyldig enkeltvedtak om spesialundervisning for eleven. 

8. Sikre korrekt GSI-rapportering. 
9. Å lage ein prioritert handlingsplan til kontrollutvalet innan 01.04.2020 som visar kva 

tiltak som skal setjast i verk for å følgja opp tilrådingane i rapporten, når tiltaka skal 
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setjast i verk og kven som skal ha ansvaret for iverksettinga. 

 
 
 
Kontrollutvalet sitt framlegg til vedtak: 
På bakgrunn av forvaltningsrevisjon av Tilpassa opplæring og spesialundervisning i Samnanger 
kommune ber kommunestyret rådmannen syta for å: 
 

1. Vurdere kva tiltak som bør setjast i verk for å sikra at også elevar med svakare og 
sterkare læreføresetnader enn gjennomsnittet får ei tilpassa opplæring. 

2. Sikre at elevar på 1. til 4. trinn som står i fare for å bli hengande etter i lesing, skriving 
eller rekning, raskt får eigna intensiv opplæring slik at forventa progresjon blir nådd. 

3. Sikre at prosessar knytt til utprøving av tiltak innanfor den ordinære 
undervisningssituasjonen i minst mogleg grad er personavhengige, til dømes gjennom 
rettleiande og kompetansehevande tiltak retta mot undervisningspersonalet. 

4. Sikre at skulane i kommunen har ein innarbeidd framgangsmåte for korleis lærarane 
som ein del av undervegsvurderinga systematisk og løpande skal vurdere om elevane 
har tilfredstillande utbytte av opplæringa, samt vurderer å tydeleggjere dette kravet 
gjennom felles rutinar. 

5. Gjennomgå og justerer rutinar og malar som skal nyttast i sakshandsaminga og i 
samband med gjennomføring og evaluering av spesialundervisning, slik at desse er i 
samsvar med regelverket og bidrar til å sikre at krav i regelverket blir etterlevd (jf. 
revisjonen sine vurderingar i 5.3.2). 

6. Sikre at sakshandsaminga i samband med vurdering av behov for spesialundervisning 
er i samsvar med krav i opplæringslova og forvaltningslova (jf. revisjonen sine 
vurderingar i kapittel 5.4.2). 

7. Sikre at alle elevar får gjennomført den spesialundervisninga dei har vedtak om, og at 
IOPar alltid byggjer på eit gyldig enkeltvedtak om spesialundervisning for eleven. 

8. Sikre korrekt GSI-rapportering. 
9. Å lage ein prioritert handlingsplan til kontrollutvalet innan 01.04.2019 som visar kva 

tiltak som skal setjast i verk for å følgja opp tilrådingane i rapporten, når tiltaka skal 
setjast i verk og kven som skal ha ansvaret for iverksettinga. 

 
 
 

SAKNR. 014/2020: Oppfølging av KS-vedtak 85/19 - First responder 

 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteken.  
 
KS- 014/2020 Vedtak: 
Alternativ 2 - FR som i dag, men med følgjande innsparing:  

· Lokal særavtale for vaktgodtgjersla vert reforhandla i løpet av våren 2020. 
 
 
20.02.2020 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) sette fram følgjande framlegg til vedtak: 
"Alternativ 2 - FR som i dag, men med følgjande innsparing:  

· Lokal særavtale for vaktgodtgjersla vert reforhandla i løpet av våren 2020." 
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I røystinga vart rådmannen sitt framlegg sett opp mot framlegget til Knut Harald Frøland . Framlegget 
til Knut Harald Frøland vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 002/2020 Vedtak: 
Alternativ 2 - FR som i dag, men med følgjande innsparing:  

· Lokal særavtale for vaktgodtgjersla vert reforhandla i løpet av våren 2020. 
 
 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Vi tilrår å fortsette med: 
Alt 2 – FR som i dag, men med følgjande innsparing: 

· Redusere talet løfte oppdrag  - utgjer ca. 30.000 kroner 
· Behalde FR-bil – gjev ikkje innsparing 
· Medisinsk utstyr kan reduserast med ca. 5.000kr 

Totalt: 35.000 kroner i reduksjon – Budsjettjustert til: 748.888 
Spesifisering av handsaming av løfteoppdrag – prosedyre: 

· Kontakte leder for nærare avklaring, der leiar vurderer saman med personalet om 
kva som er forsvarleg, før ein ev må tilkalle hjelp eller FR.  

Lokal særavtale for vaktgodtgjersla vert reforhandla i løpet av våren 2020.  
 
 
 
 

SAKNR. 4: Interpellasjon frå Bygdalista - KS 05.03.2020 

 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Lena Tveit (Bl) las opp interpellasjonen. Rådmann Charlotte Hageberg las opp rådmannen sitt svar på 
interpellasjonen. Etter dette vart rådmannen sitt svar sendt ut til alle i kommunestyret. Ordførar 
Knut Harald Frøland (Bl) sette fram følgjande framlegg til vedtak:  
 
"Samnanger kommune sine vilkår for å seie opp leige av omsorgsbustader kjem opp som eiga sak i 
formannskapsmøtet 16.04.2020."  
 
Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 4 Vedtak: 
Samnanger kommune sine vilkår for å seie opp leige av omsorgsbustader kjem opp som eiga sak i 
formannskapsmøtet 16.04.2020.  
 
 
 
 
 

SAKNR. 015/2020: Godkjenning av sluttavtale 

 
05.03.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Innleiingsvis drøfta kommunestyret om handsaminga av saka skulle gå for lukka dører. Møtet vart 
lukka under denne drøftinga. Møtet vart opna igjen før kommunestyret røysta over dette 
spørsmålet. Det vart samrøystes vedteke at handsaminga skulle gå for lukka dører, med heimel i 
kommunelova § 11-5, andre ledd.  
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Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) bad om at gildskapen til Monica Tjønna (Sp) vart vurdert, på 
bakgrunn av at ho arbeider som assistent ved Samnanger barneskule. Monica Tjønna orienterte om 
at ho ikkje vurderte seg sjølv som ugild i saka. Ho gjekk så frå medan kommunestyret handsama 
gildskapen hennar. Monica Tjønna vart funnen gild med 18 mot 2 røyster.  

Gild Ugild 

Lena Tveit (Bl) Knut Harald Frøland (Bl) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Arild Røen (H) 

Dag Nydal (Bl)  

Oskar Konrad Kienitz (Bl)  

Ove Totland (Bl)  

Øyvind Steinsland (Bl)  

Knut Loneland Høibraaten (Bl)  

Linda Haug Kollbotn (Frp)  

Odd Arne Haga (Frp)  

Håvard Tvedterås (Frp)  

Shirin Kvernes Khadoor (Ap)  

Gunn Østvik Petersen (Ap)  

Jon Magne Bogevik (Ap)  

Harald Boge (Ap)  

Øyvind Røen (Sp)  

Gunn Totland Moss (Krf)  

Øyvind Strømmen (MDG)  

Oskar Røen (MDG)  

 
Etter røystinga gjekk Monica Tjønna tilbake i møtet og deltok under resten av handsaminga av saka.  
 
Etter ei orientering frå rådmanen og innleiande debatt bad Shirin Kvernes Khadoor (Ap) om 
gruppemøte. 
 
Etter gruppemøtet vart dørene opna igjen før røystinga i saka.  
 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
KS- 015/2020 Vedtak: 
Kommunestyret løyver 705 138 kroner til finansiering av sluttavtale for rektor/einingsleiar ved 
Samnanger barneskule. Løyvinga vert finansiert med midlar frå disposisjonsfondet.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Kommunestyret løyver 705 138 kroner til finansiering av sluttavtale for rektor/einingsleiar ved 
Samnanger barneskule. Løyvinga vert finansiert med midlar frå disposisjonsfondet.  
 
 
 
 
 


